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Abstract (en)
In an arrangement used while erecting concrete shutterings, there are provided spacers (1) which are produced as ready-to-use units in each case
from an anchor bar (2) and two supporting parts (3), made of corrosion-resistant material or provided with such a material, at the ends of the anchor
bar (2), the supporting parts (3) being firmly connected to the anchor bar (2). The supporting parts (3) possess screw-in threads (7), ending in the
manner of blind holes, for tension bars (17). The screw-in threads (7) and the corresponding threads on the tension bars (17) advantageously have a
special design with regard to their profile. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem System zur Verwendung beim Aufbau von Betonschalungen sind Abstandhalter (1) vorgesehen, die jeweils aus einem Ankerstab (2)
und zwei aus korrosionsbeständigem Material bestehenden oder mit einem solchen versehenen Stützteilen (3) an den Enden des Ankerstabes
(2) als verwendungsfertige Einheiten unter fester Verbindung der Stützteile (3) mit dem Ankerstab (2) hergestellt werden. Die Stützteile (3) weisen
sacklochartig endende Einschraubgewinde (7) für Spannstäbe (17) auf. Die Einschraubgewinde (7) und die entsprechenden Gewinde an den
Spannstäben (17) haben vorteilhaft eine besondere Ausbilding hinsichtlich ihres Profils.
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